

PREISE

PRICES



Hundebetreuung *Standard - pro Nacht*
*dog boarding *standard - per night** 49 EUR

Hundebetreuung *Premium - pro Nacht*
*dog boarding *premium - per night** 79 EUR

Check-In/Check-Out** 20 EUR
(außerhalb der regulären An- und Abreisezeiten)
*check-in/check-out***
(outside the regular arrival and pick up hours)
kostenlos in Premium
free in Premium

Nacht-Check-In/Check-Out*** 39 EUR
*night check-in/check-out**** 19 EUR in Premium

Saisonzuschlag**** 30 EUR
*seasonal charge***** 20 EUR in Premium

Tagesbetreuung***** 49 EUR
*day care******

— — —
Zusatzleistungen (nach Verfügbarkeit)
additional services (subject to availability)
— — —

Fellpflege 19 EUR
grooming 10 EUR in Premium

Futter (Tagesportion)¹ 8 EUR
food (daily portion) ¹

Bring-Abhol-Service (bis max. 10 km) 45 EUR
pick-up service (max. 10 km)

Notfallgebühr² 95 EUR
emergency fee²

HINWEISE

NOTES



Deutsch	English
*pro Hund	*per dog
** Check-In/Check-Out: kostenlos in der Zeit von 14 bis 19 Uhr, Gebühr wird erhoben bei An- oder Abreise von 11:00-13:59 Uhr und von 19:01-22:00 Uhr.	** Check-In/Check-Out: Free of charge between 2:00 PM and 7:00 PM. The fee applies for arrivals or departures between 11:00 - 1:59 PM and 7:01 PM - 10:00 PM.
*** Nacht-Check-In/Out: An- oder Abreise von 22:01 - 3:00 Uhr, Hinweis: es gilt immer der Vortag. Reisen Sie beispielsweise am 22. August um 2 Uhr nachts an, buchen Sie bitte die Nacht vom 21. August mit der Option Nacht-Check-In/Out. Bei Abreise ist dies nicht nötig, da die entsprechende Nacht vom Vortag schon gebucht ist.	*** night valet service: Arrival or pick-up from 10:01 PM - 3 AM, Note: The previous day always applies. For example, if you arrive at 2 AM on August 22, please book the night of August 21 with the Night Check-In/Out option. For departures, this is not necessary, as the corresponding night of the previous day has already been booked.
**** Saisonzuschlag (pro Nacht/Tag und pro Hund) zu Ostern und in der Zeit vom 24.12. bis 2.1. - Weihnachten bis Neujahr	**** seasonal surcharge (per night/day and per dog) During Easter and from December 24 until January 2 - Christmas through New Years
***** Tagesbetreuung (Pauschalpreis) nur nach Verfügbarkeit und nur in der Zeit vom 11:00 bis 22:00 Uhr	***** day care (flat rate) Subject to availability and only from 11 AM until 10 PM
1 - Futterportion - verschiedene Futtermittel	1 - food portion - different food brands
2 - Notfallgebühr - wird nur erhoben bei Hunden, welche noch nie zuvor bei uns waren und die Betreuung kurzfristig (bis 3 Tage vor Anreise) ohne ein vorheriges Kennenlernen stattfinden soll.	2 - Emergency Fee - only applies to dogs that have never stayed with us before and whose stay is booked at short notice (within 3 days before arrival) without a prior get-to-know meeting.

Links:

[FAQ](#) | [Terms & Conditions](#) | [Prices](#) | [Boarding Requirements](#)